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မတ္ ၁၇၊ ၂၀၂၀ 

ရွမ္းျပည္နယ္ ေျမယာခြန္ဥပေဒ (မူၾကမ္း) 
ႏွင့္ပတ္သက္၍ ေဒသခံျပည္သူမ်ား ထဲထဲ 
ဝင္ဝင္ ပိုမိုသိရွိေစရန္အတြက္ ၿပီးခဲ့သည့္ 
မတ္လ ၁၂ ရက္က ရွမ္းျပည္နယ္ ၿမိဳ႕ေတာ္ 
ေတာင္ႀကီးၿမိဳ႕ရွိ ၿမိဳ႕ေတာ္ခန္းမတြင္ ရွမ္း 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီ ၾကားနာပြဲ 
ကို ျပဳလုပ္ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။

''လႊတ္ေတာ္ရဲ႕က႑ကို ျပည္သူလူထု 
ေတြကေန ပိုၿပီးေတာ့ ထဲထဲဝင္ဝင္ သိေစ 
ခ်င္တယ္။ ေျမယာခြန္ဥပေဒနဲ႔ပတ္သက္ၿပီး 
ေတာင္ႀကီးခ႐ိုင္အတြင္းမွာရွိတဲ့ လူမႈေရး 
အဖြဲ႕အစည္းေတြ၊ အုပ္ခ်ဳပ္ေရးပိုင္းဆိုင္ရာ၊ 
စီမံကိန္းတို႔၊ ဥပေဒတို႔၊ စီမံခန႔္ခြဲေရးအဖြဲ႕ 
ေတြကို ေျမယာခြန္ဥပေဒ ဘယ္ေလာက္ျဖစ္ 
သင့္သလဲ၊ ေျမတစ္ဧကကုိ အရင္က တစ္က်ပ္၊ 
အခုက ၆၀၀၊ ၇၀၀ ေလာက္တက္မယ့္ကိစၥ 
ဆိုေတာ့ ဘယ္လိုအႀကံျပဳခ်င္သလဲဆိုတာ 
ရွင္းျပတယ္""ဟု ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ဒုတိယဥကၠ႒၊ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ဥပေဒ 
ျပဳေရးဆုိင္ရာေကာ္မတီဥကၠ႒ ဦးစဝ္ေအာင္ျမတ္ 
က ေျပာသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ဥပေဒျပဳေရးေကာ္မတီသည္ ျပ႒ာန္းထား 
ေသာဥပေဒမ်ား သက္ဝင္မႈရရွိေစရန္၊ သက္ 
ဆိုင္ရာဝန္ႀကီးဌာနမ်ားမွ အေကာင္အထည္ 
ေဖာ္ေဆာင္ရြက္ႏိုင္မႈ ပိုမိုအားေကာင္းလာ 
ေစရန္၊ အျပန္အလွန္ ညႇိႏႈိင္းေပါင္းစပ္ 
ေဆာင္ရြက္ႏိုင္ေစရန္၊ ျပ႒ာန္းထားေသာ 
ဥပေဒမ်ားအား သက္ဝင္မႈ ရွိ/မရွိ၊ ျပည္သူ 
မ်ား လိုက္နာမႈ ရွိ/မရွိႏွင့္ ရွမ္းျပည္နယ္ 
ေျမယာခြန္ဥပေဒ(မူၾကမ္း)အေပၚ ဥပေဒ 

ေကာင္းေပၚထြက္လာေစရန္ ရည္ရြယ္၍ 
ၾကားနားပြျဲပဳလုပ္ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အေနျဖင့္ ျပည္သူလူထုမ်ားႏွင့္ ေတြ႕ဆုံပဲြ 
ကိုလည္း ေတာင္ႀကီးၿမိဳ႕ရွိ ယခင္လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေဝးခန္းမ (က်ားေခါင္းခန္းမ)တြင္ 
ျပဳလုပ္သြားရန္ရွိေၾကာင္း သိရသည္။

''လႊတ္ေတာ္ရဲ႕လုပ္ငန္းစဥ္ေတြကုိ ရွင္းျပ 
တယ္။ ျပည္သူလူထုနဲ႔ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ေတြကေနတစ္ဆင့္ ေတြ႕တာပဲရိွတယ္။ 
ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အေနနဲ႔ ထိေတြ႕မႈ 
မရွိေသးတဲ့အတြက္ ဥကၠ႒ကိုယ္စားေတြ႕တာ 
ျဖစ္ပါတယ္""ဟု ဦးစဝ္ေအာင္ျမတ္က ဆက္လက္ 
ေျပာဆိုခဲ့သည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အေနျဖင့္ ေဒသႏၲရစီမံကိန္းဥပေဒ (မူၾကမ္း) 
၄ ခု၊ ဘ႑ာေငြအရ အသုံးဆိုင္ရာဥပေဒ 
(မူၾကမ္း) ၈ ခု၊ အမ်ားျပည္သူႏွင့္ဆိုင္ေသာ 
ဥပေဒၾကမ္း ၁၅ ခု၊ စုစုေပါင္း ဥပေဒမူၾကမ္း 
၂၇ ခုကို လႊတ္ေတာ္သို႔တင္သြင္းႏိုင္ခဲ့ၿပီး 
ဥပေဒ ၂၅ ခု ကို အတည္ျပဳျပ႒ာန္းႏိုင္ခဲ့ကာ 
ေဆြးေႏြးလ်က္ရွိေသာ ဥပေဒ(မူၾကမ္း) ၁ ခု 
ႏွင့္ အမိန႔္ေၾကာ္ျငာစာအျဖစ္ ေျပာင္းလဲ 
ထုတ္ျပန္ခဲ့သည့္ ဥပေဒမူၾကမ္း ၁ ခု ရွိခဲ့ 
ေၾကာင္း သိရသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
သက္တမ္း ၄ ႏွစ္တာ ကာလအတြင္း ပုံမွန္ 
အစည္းအေဝး ၁၈ ႀကိမ္၊ အေရးေပၚအစည္း 
အေဝး ၄ ႀကိမ္ႏွင့္ အထူးအစည္းအေဝး ၁ 
ႀကိမ္ စုစုေပါင္း လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး 
၂၃ ႀကိမ္ က်င္းပျပဳလုပ္ႏုိင္ခ့ဲၿပီးျဖစ္ကာ အဆုိ 
၅၈ ခု ေဆြးေႏြး အတည္ျပဳျခင္း၊ ၾကယ္ပြင့္ျပ 
ေမးခြန္း ၁၀၀၄ ခု ေမးျမန္းျခင္းႏွင့္ ေျဖၾကား 
ျခင္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။

အဆိုပါ ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္း ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီၾကားနာပြဲသို႔ ေဒသခံ 
ျပည္သူလူထုမ်ား၊ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စား လွယ္မ်ား၊ အစိုးရဌာနဆိုင္ရာမ်ား၊ 
အရပ္ဘက္ လူ႔အဖြဲ႕အစည္းမ်ား၊  ႏိုင္ငံေရး 
ပါတီမ်ား တက္ေရာက္ေဆြးေႏြးခဲ့ေၾကာင္း 
သိရသည္။

ယင္းလႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီ ၾကားနာပြဲ 
က်င္းပျပဳလုပ္မည့္ အစီအစဥ္ႏွင့္ ပတ္သက္ 
၍ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ုံးမွ သတင္း 
မီဒီယာမ်ားအား ဖိတ္ၾကားရန္ ၫႊန္ၾကား 
ထားခဲ့ေသာ္လည္း အေၾကာင္းအမ်ဳိးမ်ဳိး 
ေၾကာင့္ ျပည္နယ္တြင္းရွိ သတင္းမီဒီယာ 
အခ်ဳ ႕ိမွာ ဖိတ္ၾကားစာမရသျဖင့္ တက္ေရာက္ 
ႏိုင္ခဲ့ျခင္းမရွိေၾကာင္း သိရသည္။
(ကိးုကား- https://www.kanbawzatainews.com) 

ေတာင္ႀကီးတြင္   ေျမယာခြန္ဥပေဒႏွင့္ပတ္သက္၍   ျပည္သူမ်ားပိုမိုသိရွိေစရန္ 

လႊတ္ေတာ္ၾကားနားပြဲ ျပဳလုပ္
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၄)၊ အမွတ္-၉၉

ပညာအလင္းပြင့္ျမန္မာသုေတသနေဖာင္ 
ေဒးရွင္း (EMReF) သည္ ဒုတိယအႀကိမ္ 
တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ား
စြမ္းေဆာင္ရည္ ေလ့လာသံုးသပ္မႈ သုေတသန 
(၂၀၁၆-၂၀၂၀) ကို ျပဳလုပ္လ်က္ရွိသည္။ 
အဆိုပါသုေတသနကို ပထမအႀကိမ္တိုင္း 
ေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ား 
(၂၀၁၀-၂၀၁၅) တြင္လည္း  ျပဳလုပ္ခဲ့ၿပီး 
လက္ရွိ (၄) ႏွစ္တာကာလ စြမ္းေဆာင္ရည္ 
ကို ဆက္လက္ေလ့လာမႈျပဳျခင္း ျဖစ္သည္။ 
ဤသုေတသနမွ ေလ့လာေတြ႕ရွိခ်က္မ်ားကို 
အေျခခံ၍ တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္မ်ား ပိုမိုခိုင္မာအားေကာင္းလာေစေရး 
အေထာက္အပံ့ျဖစ္ေစရန္ အႀကံျပဳခ်က္မ်ား 
ေပးလိုျခင္းျဖစ္သည္။ 

သုေတသနတြင္  လႊတ္ေတာ္မ်ား၏ 
စြမ္းေဆာင္ရည္အေပၚ ကိန္းဂဏန္းအခ်က္ 
အလက္မ်ားႏွင့္ ေကာက္ယူေလ့လာသုံးသပ္ 
ျခင္းအျပင္ ဥပေဒျပဳေရး၊ ထိန္းေက်ာင္းေရး၊ 
လႊတ္ေတာ္ႏွင့္ျပည္သူ လက္လွမ္းမီထိေတြ႕ေရး၊ 
အဖဲြ႕အစည္းဆုိင္ရာ မူေဘာင္မ်ားအားေကာင္း 
ေရးႏွင့္ တစ္ဦးခ်င္းစီ၏ အရည္အေသြးမ်ား 
တည္ေဆာက္ေရး၊ လႊတ္ေတာ္႐ုံးစီမံခန္႔ခြဲမႈ 
အရည္အေသြးတို႔အေပၚ အရည္အေသြး 
အေျချပဳသုေတသန (Qualitative) နည္းအား 
ျဖင့္ အေသးစိတ္ေလ့လာမႈမ်ား ပါဝင္မည္ 

ျဖစ္သည္။ 
ဒုတိယအႀကိမ္တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္ 

နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ား၏ (၄) ႏွစ္တာ စြမ္းေဆာင္ 
ရည္ကို သုံးသပ္မႈျပဳႏိုင္ရန္ EMReF အေန 
ျဖင့္ ၂၀၁၉ ခုႏွစ္ ၾသဂုတ္လမွ စတင္ကာ 
တိုင္းႏွင္ျပည္နယ္ (၁၄) ခုလုံးတြင္ အခ်က္ 
အလက္မ်ား ေကာက္ယူမႈျပဳခ့ဲသည္။ လက္ရိွ 
အခ်ိန္တြင္ ရန္ကုန္တိုင္းမွအပ က်န္တိုင္းႏွင့္ 

တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ား   စြမ္းေဆာင္ရည္ 

ေလ့လာသုံးသပ္မႈ  သုေတသနျပဳလုပ္

ဧၿပီ ၂၇၊ ၂၀၂၀ 

ဧရာဝတီတိုင္း၏ ၂၀၂၀-၂၁ ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ ဘတ္ဂ်က္ 
အတည္ျပဳရန္ ဧၿပီ ၂၇ ရက္တြင္  တိုင္းလႊတ္ေတာ္အစည္းအ ေဝးကို 
ျပန္လည္က်င္းပရန္ခဲ့သည္။ 

''တစ္ရက္တည္း က်င္းပမွာ၊ လာမယ့္ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ ဘတ္ဂ်က္ 
အတည္ျပဳေပးဖို႔လိုလို႔ပါ""ဟု တိုင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ 
ခိုင္က ေျပာသည္။

အဆိုပါေန႔တြင္ က်င္းပမည့္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးသည္ 

ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ (၂၂) ႀကိမ္ေျမာက္ ပုံမွန္ အစည္း 
အေဝး၏ ဒုတိယေျမာက္ေန႔ျဖစ္သည္။

ပထမေန႔ အစည္းအေဝးကို မတ္လ ၂၇ ရက္က က်င္းပၿပီးေနာက္ 
ျမန္မာႏိုင္ငံ၌ COVID-19  ျဖစ္ပြားလာသျဖင့္ ရပ္နားခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ထို႔ေနာက္ လႊတ္ေတာ္က်င္းပမည့္ရက္ကို အကန႔္အသတ္မရွိ 
ေရႊ႕ဆိုင္းခဲ့ၿပီး ယခုအခါ တစ္ရက္တည္းက်င္းပကာ ျပန္လည္ရပ္နား 
ထားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က ေျပာသည္။

(ကိးုကား-https://7day.news )

ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ အစည္းအေဝး ျပန္လည္က်င္းပ

ျပည္နယ္အားလုံး၏ လႊတ္ေတာ္ဆိုင္ရာ 
အခ်က္အလက္မ်ားရရွိၿပီးျဖစ္ကာ တိုင္းႏွင့္ 
ျပည္နယ္ (၉) ခုတြင္ အေသးစိတ္ေမးျမန္း 
ေလ့လာမႈမ်ား ျပဳလုပ္လ်က္ရွိသည္။ အဆိုပါ 
သုေတသနကို လာမည့္ဇြန္လတြင္ အၿပီး 
သတ္ေလ့လာရန္ လ်ာထားသည္။ 

(ကိးုကား- ပညာအလင္းပြင့္ျမန္မာသုေတသနေဖာင္ေဒးရွင္း)

ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ုံးအဖြဲ႕မွ လႊတ္ေတာ္ဆိုင္ရာကိန္းဂဏန္းအခ်က္လက္မ်ားေပးရန္ ျပင္ဆင္ေန 
ၾကစဥ္။ (ဓာတ္ပုံ-EMReF) 
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၄)၊ အမွတ္-၉၉

ဧၿပီ ၃၀၊ ၂၀၂၀

ျပည္နယ္လုံၿခဳံေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာ 
ဝန္ႀကီး လက္မွတ္ထိုးထားသည့္စာတြင္ 
ခြင့္ျပဳခ်က္မရဘဲ တည္ေဆာက္ေန၍ အခ်ိန္မီ 
တားဆီးရန္ဟုသာ ေဖာ္ျပထားၿပီး အေၾကာင္း 
ရင္းအေသးစိတ္ကို မသိရေသးေပ။ 

ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕နယ္တြင္ လႊတ္ေတာ္ 
အမတ္ ၂ ဦး ဦးေဆာင္ကာ ေဆာက္လုပ္ေန 
သည့္ စစ္ေဘးေရွာင္စခန္းကို ဆက္လက္ 
ေဆာက္လုပ္ျခင္းမျပဳရန္ ရခိုင္ျပည္နယ္ 
အစိုးရက ဧၿပီ ၂၉ တြင္ ၫႊန္ၾကားစာ 
ထုတ္ျပန္ကာ တားျမစ္လိုက္သည္။

စစ္ေတြခ႐ိုင္စီမံခန႔္ခြဲမႈေကာ္မတီဥကၠ႒
ထံ လိပ္မူထားသည့္ အဆိုပါၫႊန္ၾကားစာ 
တြင္ ခြင့္ျပဳခ်က္မရဘဲ ေဆာက္လုပ္ေနသည့္ 
စစ္ေရွာင္စခန္းကို အခ်ိန္မီတားဆီးရန္ဟု 
ေဖာ္ျပထားၿပီး ရခိုင္ျပည္နယ္ လုံၿခဳံေရးႏွင့္ 
နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီး ဗိုလ္မႉးႀကီးမင္းသန္း 
က လက္မွတ္ထိုးထားသည္။

ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕အစြန္နားတြင္ တည္ 
ေဆာက္ေနသည့္ အဆိုပါစစ္ေရွာင္စခန္းကို 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အမတ္ ဦးသန္းႏိုင္ႏွင့္ 
၎တို႔ ဦးေဆာင္ေဆာက္လုပ္ေနျခင္းျဖစ္
သည္ဟု ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕နယ္ ျပည္သူ႔လႊတ္ 
ေတာ္အမတ္ ေဒၚခင္ေစာေဝက ေျပာသည္။

ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕ေပၚရွိ ဘုန္းေတာ္ႀကီး 

ေက်ာင္းမ်ားတြင္ ခိုလႈံေနရသည့္ စစ္ေရွာင္ 
မ်ားအတြက္ရည္ရြယ္၍ ျပည္သူမ်ား၏ 
အလႉေငြမ်ားႏွင့္ ေဆာက္လုပ္ေနျခင္းျဖစ္ၿပီး 
ျပည္နယ္အစိုးရ၏ တားျမစ္မႈအေပၚ အံ့ၾသမိ 
သည္ဟု ၎ကေျပာသည္။

''ခက္ခဲေနတဲ့ ျပည္သူေတြအတြက္ 
ေစတနာနဲ႔လုပ္တာကို အခုလို တားျမစ္ခံရ 
ေတာ့  ေတာ္ေတာ္ေလးကို  စိတ္မေကာင္း 
ျဖစ္ရတယ္""ဟု ၎ကဆိုသည္။

ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕နယ္တြင္ စစ္ေရွာင္ 
ႏွစ္ေသာင္းဝန္းက်င္ရိွေနၿပီး အဆုိပါစစ္ေရွာင္ 
မ်ားထဲမွ ေနထိုင္ေရးခက္ခဲသည့္ စစ္ေရွာင္ 
မ်ားအတြက္ရည္ရြယ္ကာ ယခုက့ဲသုိ႔ ေဆာက္ 
လုပ္ရျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ေဒၚခင္ေစာေဝက 
ေျပာသည္။

ရေသ့ေတာင္အေျခစိုက္ စစ္ေဘးေရွာင္ 
မ်ားကုိ ကူညီေပးေနသည့္အဖြ႕ဲမ်ား၏ အခ်က္ 
အလက္မ်ားအရ တစ္ၿမိ႕ဳနယ္လံုးတြင္ စစ္ေရွာင္ 
သံုးေသာင္းဝန္းက်င္ခန႔ရိွ္ေနၿပီး ရေသ့ေတာင္ 
ၿမိဳ႕ေပၚတြင္ ႏွစ္ေသာင္းခန႔္ရွိကာ စစ္ေရွာင္ 
စခန္း ၁၅ ခုတြင္ ေနထိုင္ေနရသည္ဟုဆို 
သည္။

စာထုတ္တားျမစ္ျခင္းႏွင့္ ပတ္သက္၍ 
ရခိုင္ျပည္နယ္ လုံၿခဳံေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာ 
ဝန္ႀကီး ဗိုလ္မႉးႀကီးမင္းသန္းကို ဖုန္းႏွင့္ 
ဆက္သြယ္ေမးျမန္းေသာ္လည္း ဖုန္းလက္ခံ 
ေျဖၾကားျခင္းမရွိေပ။

စစ္ေရွာင္မ်ားအေရး တစ္စိုက္မတ္မတ္
ကူညီလုပ္ေဆာင္ေနသည့္ ရေသ့ေတာင္ 
ၿမိဳ႕ခံတစ္ဦးကမူ ေဆာက္လုပ္ေနသည့္ 
စစ္ေရွာင္စခန္းအနီးတြင္ တပ္မေတာ္တပ္ရင္း 
(၅၃၈) ရွိေနသည့္အတြက္ တပ္မေတာ္၏ 
လုံၿခဳံေရးႏွင့္စစ္ေရွာင္မ်ား၏ လုံၿခံဳေရး 
အတြက္ တားျမစ္ျခင္းျဖစ္ႏုိင္သည္ဟု သံုးသပ္ 
သည္။

လတ္တေလာတြင္ လုံၿခံဳေရးဝန္ထမ္း 
မ်ားႏွင့္ လာေရာက္ဖယ္ရွားျခင္း မရွိေသး 
ေသာ္လည္း စစ္ေရွာင္စခန္း၏ေရွ႕ေရးႏွင့္ 
ပတ္သက္ၿပီး မည္သို႔ဆက္လုပ္မည္ကို 
စခန္းတည္ေဆာက္ေရး ဦးေဆာင္သူမ်ား 
ေဆြးေႏြးဆုံးျဖတ္ရန္ရွိေၾကာင္း ေဒၚခင္ေစာ 
ေဝက ေျပာသည္။

ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕နယ္ မယူျမစ္ကမ္းတစ္ 
ေလွ်ာက္ရွိ ေက်းရြမ်ားမွာ စစ္ေဘးဒဏ္ 
အမ်ားဆံုးခံစားၾကရၿပီး ထုိရြာမ်ားမွ စစ္ေရွာင္ 
ၾကသူအမ်ားစုမွာ ရေသ့ေတာင္ၿမိဳေပၚသို႔ 
ေရာက္ရွိလာၾကျခင္းျဖစ္သည္။

စစ္ေတြအေျခစိုက္ ရခိုင္တိုင္းရင္းသား
မ်ဳိးႏြယ္မ်ားအစည္းအ႐ုံး (REC) ၏ မတ္ 
၃၁ ရက္က ထုတ္ျပန္သည့္ အခ်က္အလက္ 
မ်ားအရ ရခိုင္ျပည္နယ္ ၿမိဳ႕နယ္ ၁၀ ၿမိဳ႕နယ္ 
တြင္ စစ္ေရွာင္အေရအတြက္ ၁၅၇၂၉၁ 
အထိရွိေနသည္။
(ကိးုကား - https://myanmar-now.org/mm) 

ရေသ့ေတာင္ၿမိဳ႕အထြက္တြင္ ေဆာက္လုပ္ေနသည့္ စစ္ေရွာင္စခန္း။ (ဓာတ္ပုံ-Khin Saw Wai-FaceBook)

လႊတ္ေတာ္အမတ္ ၂  ဦး  ေဆာက္ေနသည့္  ရေသ့ေတာင္စစ္ေရွာင္စခန္းကို 

ရခိုင္ျပည္နယ္အစိုးရ  ဟန္႕တား


